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Protokół Nr LX/23 

Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 30 listopada 2023 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 900 i trwały do godz. 1101. 

 

Przewodniczący obrad: Antoni Malinowski 

Protokolant: Karolina Kozłowska 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Aneta Joanna Czarnecka 

3. Przemysław Dybowski 

4. Stanisław Szczepan Kietliński 

5. Agata Koc 

6. Krzysztof Koc 

7. Zygmunt Józef Kosk 

8. Tadeusz Łopaciuk 

9. Antoni Malinowski 

10. Dorota Niemyjska 

11. Maria Jadwiga Radziszewska  

12. Włodzimierz Słonecki 

13. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

14. Violetta Maria Zdunek 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca 

- Anna Czapkowska – Sekretarz Ciechanowca  

- Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy 

- sołtysi i przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu, 

- kierownicy i dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych – lista obecności 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski, który 
powitał Radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, 
Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, Skarbnik Gminy Jadwigę Koc, Radnych 
Powiatu Wysokomazowieckiego Cecylię Szmurło i Krzysztofa Pełszyka, Radcę 
Prawnego Jakuba Mitrosza, dyrektorów i kierowników gminnych jednostek 
organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących zarządów osiedlowych, zaproszonych 
gości oraz mieszkańców miasta i gminy przybyłych na sesję. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że na 15 Radnych 
Rady Miejskiej na sesji obecnych jest 14 i obrady sesji są prawomocne. 
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Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 
2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2023 

– 2038, 
3) udzielenia w 2024 roku dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie  

w zabytkowym Kościele pw. Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu, 
4) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na 

terenie Gminy Ciechanowiec, 
5) przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ciechanowiec, 
6) wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy części działki, 

położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej własność Gminy 
Ciechanowiec, 

7) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 
nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w postaci świadczenia pieniężnego 
w formie zasiłku celowego za zakup posiłku lub żywności, 

8) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku oraz 
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych, 

9) ustanowienia wieloletniego gminnego programu osłonowego w zakresie 
dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028, 

10) zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Białymstoku informacji  
o kandydatach na ławników do sądów powszechnych, zgłoszonych na kadencję 
2024 - 2027, 

11) uchwalenia „Programu Współpracy w 2024 roku Gminy Ciechanowiec  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  
i o wolontariacie”. 

7. Dochody gminy z tytułu podatków i opłat lokalnych. 
8. Podatki i opłaty lokalne na 2024 rok. 
9. Informacja o stanie realizacji inwestycji zaplanowanych na 2023 rok. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11. Sprawy różne i wnioski. 
12. Zamknięcie obrad. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poinformował, że Radni 
otrzymali proponowany porządek obrad i zapytał, czy są inne propozycje.  
Propozycji nie zgłoszono. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że porządek obrad 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zgłosił wniosek o przyjęcie 

protokołu z LIX sesji bez odczytania. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał, czy są inne 

propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że protokół z LIX 

sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 4 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: sprawozdanie  

z pracy Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 

Święckiego o przedstawienie sprawozdania. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w sprawozdaniu poinformował, że: 

- 28 października odbyły się zawody strażackie „Fire Challenge Ciechanowiec 2023”, 
które miały na celu wyłonienie "Najtwardszego Strażaka". W zawodach wystartowało 
12 uczestników – druhów z Ochotniczych Straży Pożarnych i Państwowej Straży 
Pożarnej z całego regionu, 
- 30 października do Ministerstwa Funduszy i Polityki Regionalnej za pośrednictwem 
Prezesa Krajowego Zasobu Nieruchomości złożono wniosek na kwotę 1 316 451,94 
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zł na sfinansowanie działania polegającego na objęciu przez Gminę Ciechanowiec 
udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN, 
- 31 października ogłoszono przetarg na usuwanie wyrobów zawierających  azbest  

z terenu Gminy  Ciechanowiec. Wpłynęło 7 ofert. Wybrano najkorzystniejszą ofertę – 

firmę PHU PIOTR Piotr Jaczyński z Leszna. Trwa weryfikacja najkorzystniejszej 

oferty. Umowa na to zadanie zostanie podpisana w dniu 30.11.2023. Kwota –  

349.816,50 zł brutto. Firma zobowiązała się do końca roku zrealizować zadanie. 

- 2 listopada Gmina otrzymała środki finansowe w kwocie 6 627,04 zł -  pochodzące 

z Budżetu Państwa oraz 49 118,27 zł – z Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia 

Odporności na  „Modernizację pomieszczenia w żłobku i dostosowanie otoczenia 

instytucji opieki”, 

- 8 listopada ogłoszono zapytanie ofertowe na  „budowę ogrodzenia”. 

W odpowiedzi na zapytanie wpłynęły 2 oferty na kwotę 295 200,00 zł  oraz na kwotę 

194 453,14 zł. Obie oferty przekroczyły środki finansowe przeznaczone na realizację 

planowanego zadania, w związku z czym, zapytanie ofertowe unieważniono, 

- 4 listopada odbył się koncert "Muzyczne spotkania z poezją" Natalii Niemen  

i Michała Zatora w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu.  

Koncert odbył się w ramach zadania "Biblioteka źródłem inspiracji", dofinansowanego 

ze środków Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego w ramach Programu Rozwoju 

Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025, 

- 6 listopada Ogłoszono przetarg na przebudowę z rozbudową drogi gminnej  

w miejscowości Nowodwory (Ciasne). Zgłosiły się dwie firmy  

1) „Szpańscy Spółka Jawna, Wołomin - kwota 3.106.489,15 zł i 

2) Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Mostowych „Trakt” Wysokie Mazowieckie 

kwota 3.240.768,28 zł.  

Trwa weryfikacja złożonych ofert, 

- 7 listopada w siedzibie Miejskiej Biblioteki Publicznej odbyła się I Regionalna 

Konferencja Bibliotekarzy. Konferencja odbyła się w ramach zadania "Biblioteka 

źródłem inspiracji", dofinansowanego ze środków Ministra Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego w ramach Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025. 

- 7 listopada Ogłoszono przetarg na przebudowę drogi wewnętrznej na działce  

w miejscowości Ciechanowiec, ul. Czyżewska.  

Wpłynęła jedna oferta na kwotę 364 184,55 zł. Firma: Budownictwo Inżynieryjne Piotr 

Jarząbeku z Zambrówa, 

- 10 listopada do Wojewody Podlaskiego złożono wniosek o objęcie dopłatą ze 

środków funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej na 2024 r. 

Planowana łączna kwota dopłaty ze środków funduszu w 2024 r. – 389 142,00 zł, 

- 11 listopada odbyły się obchody 105. rocznicy odzyskania niepodległości, 

- 11 listopada w siedzibie Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu odbyło się 

"Ognisko Patriotyzmu", 

- 12 listopada w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej odbył się koncert 

zatytułowany „Wyśpiewać Niepodległość” w trakcie którego na ciechanowieckiej 

scenie zaprezentował się zespół The Men Else oraz światowej sławy tenor operowy 

Sylwester Targosz-Szalonek, 

- 15 listopada w Sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej odbyła się I Gminny 
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Konkurs Recytatorski Poezji Wisławy Szymborskiej oraz I Festiwal Poezji Śpiewanej. 

Na scenie zaprezentowało się 37 artystów  (dzieci, młodzież, dorośli) z gminy 

Ciechanowiec. Konkursy zostały zorganizowane w ramach zadania „Biblioteka 

źródłem inspiracji”, 

- 15 listopada Podlaski Zarząd Dróg Wojewódzkich ogłosił przetarg nieograniczony 

na budowę oczekiwanej i potrzebnej obwodnicy miasta Ciechanowiec.  

Obwodnica Ciechanowca zostanie zrealizowana z budżetu województwa oraz 

środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Na ten cel przeznaczono imponującą 

kwotę 124 milionów złotych, 

- 15 listopada Ogłoszono 4 zapytania ofertowe dotyczące opieki na zwierzętami: 
1. „Zapewnienie miejsca dla zwierząt gospodarskich w Gminie Ciechanowiec  

w 2024 roku” – 1 oferta 
2. Wykonywanie usług w zakresie odbioru, transportu i utylizacji zwłok padłych 

zwierząt (dzikich, domowych i gospodarskich) lub ich części, własnym 
transportem z terenu Gminy Ciechanowiec – 2 oferty 

3. „Realizacja usług polegających na wyłapywaniu bezdomnych zwierząt  
z terenu Gminy Ciechanowiec wraz z zapewnieniem im miejsca w schronisku” 
– 1 oferta 

4. „Zapewnienie całodobowej opieki lekarsko-weterynaryjnej nad zwierzętami  

w przypadku zdarzeń drogowych, bądź losowych z ich udziałem na terenie 
Gminy Ciechanowiec w 2024 roku – 1 oferta 

Trwa weryfikacja ofert, 
- 16 listopada ogłoszono zapytanie ofertowe na opracowanie dokumentacji 

projektowo kosztorysowej oświetlenia drogowego w miejscowości  Kobusy. 

Wpłynęły trzy oferty. Najniższa na kwotę 14 480,70 zł. Trwa weryfikacja złożonych 

ofert. 

- 16 listopada ogłoszono  zamówienie  na roboty budowlane dotyczące  remontu  ulic 

gminnych Pińczowskiej, Orzeszkowej, Wierzbowej i Kilińskiego w  Ciechanowcu.  

Termin składania  ofert upływa 1 grudnia, 

- 16 listopada Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu Pani Marzena 

Kryńska otrzymała nagrodę Ministra Rodziny i Polityki Społecznej za wybitne 

osiągnięcia w pracy społecznej, 

- 16 listopada odbył się Andrzejkowy Bal Seniora,  

- 17 listopada gmina ogłosiła przetarg na remont drogi gminnej relacji Koce-Piskuły – 

Koce-Schaby. Termin składania ofert do 4 grudnia, 

- 20 listopada do gminy zgłosiła się prywatna firma „ KORNEX” z Korzeniowa  

z propozycją bezpłatnego odbioru foli rolniczych na terenie gminy Ciechanowiec.  

W Urzędzie do dziś jest możliwość zgłaszania ilości posiadanych odpadów  

z działalności rolniczej, 

- 26 listopada na ciechanowieckiej „Wyspie” odbyła się IV edycja Otwarcia Sezonu 

Morsowego,  w której udział wzięło ponad 200 morsów m.in. z: Ciechanowca, 

Augustowa, Brańska, Grajewa, Ełku, Siedlec, Łochowa, Siemiatycz, Węgrowa, 

Kosianki, Bielsk Podlaski, Wysokiego Mazowieckiego, Szepietowa, Białegostoku, 

Zambrowa, Czyżewa i Hodyszewa, 

- 27 listopada w ramach współpracy z organizacjami pozarządowymi został złożony 

wniosek do Rządowego Programu Fundusz Inicjatyw Obywatelskich Na Lata 2021-
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2030 NOWEFIO – Edycja 2024 – Priorytety 2-4 o wartości 300 tys. złotych na 

realizację działań na rzecz seniorów. Zadanie będzie polegało na zwiększaniu 

aktywności i samoorganizacji obywatelskiej seniorów z terenu gminy Ciechanowiec 

poprzez zwiększenie dostępu seniorów do różnorodnych dziennych form aktywności, 

integracji społecznej i wydarzeń plenerowych. W ramach zadania zostanie utworzone 

także plenerowe miejsce spotkań o charakterze ekologiczno-edukacyjnym. Wyniki 

naboru poznamy w pierwszym kwartale 2024 roku, 

- 29 listopada w Podlaskim Urzędzie Wojewódzkim odebrałem certyfikat przyznany 

Gminie Ciechanowiec za zajęcie Pierwszego Miejsca w kategorii Gmina 

EkoEfektywna Energetycznie w rankingu Gazety Współczesnej i Kuriera Porannego 

EkoGmina. Ranking EkoGmina koncentruje się na docenianiu wysiłków samorządów  

w zakresie efektywnego wykorzystania środków finansowych na projekty wpływające 

korzystnie na otoczenie naturalne. Ciechanowiec wyprzedził wiele innych 

samorządów, prezentując innowacyjne podejście do poprawy jakości środowiska  

i bezpieczeństwa ekologicznego w regionie podlaskim, 

- Gmina Ciechanowiec prowadzi sprzedaż końcową węgla, pozostałego w ramach 

zakupu preferencyjnego. Sprzedaż węgla dla osób fizycznych prowadzona będzie do 

wyczerpania zapasów. Szacunkowa ilość paliwa stałego przeznaczona do 

sprzedaży: asortyment „Groszek” - ilość 16 ton, cena za tonę 1 600 zł brutto, 

- 3 grudnia odbędzie się konkurs kolęd i pastorałek Rozśpiewany Ciechanowiec. 

Konkurs zostanie rozegrany w 3 kategoriach: przedszkola, szkoły podstawowe  

i szkoły ponadpodstawowe. Zgłoszenia do konkursu można przesłać pocztą lub 

złożyć w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu od poniedziałku do piątku w godz. 8.00-

15.00. Termin składania zgłoszeń upływa w dniu 1 grudnia 2023 r., 

- 30 listopada 2023 r. zakończy się realizacja projektu „Rozwój usług społecznych  

w Gminie Ciechanowiec” w ramach trwałości rezultatów projektu oferuje się osobom 

zainteresowanym następujące formy wsparcia: 

- Wypożyczalnia sprzętu rehabilitacyjnego 

- Klub Seniora w Czajach Wólce (15 osób) 

- Klub Seniora w Malcu (15 osób) 

- Świetlica Środowiskowa (30 dzieci, 3 dorosłych) 

- Mieszkania chronione (2 osoby). 

Osoby zainteresowane proszone są o kontakt z pracownikami Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Ciechanowcu, 

- 17 grudnia w Sali sportowej przy Klubie Seniora odbędzie się Jarmark 

Bożonarodzeniowy. Zapraszamy rękodzielników, twórców ozdób świątecznych, 

osoby oferujące kulinarne specjały, Koła Gospodyń Wiejskich, szkoły, 

stowarzyszenia, rzemieślników do wzięcia udziału w tym wydarzeniu i skorzystania  

z możliwości prezentacji oraz sprzedaży swoich wyrobów. Zgłoszenia przyjmuje 

Ciechanowiecki Ośrodek Kultury i Sportu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał, czy są pytania do 

sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr LX z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 30 listopada 2023 roku 

str.7 

 

Ad pkt 5 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: Interpelacje  

i zapytania radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poinformował, że w okresie 

między sesjami interpelacje i zapytania nie wpłynęły. Wiceprzewodniczący zapytał, 

czy Radni w tej chwili zgłaszają interpelacje lub zapytania.  

 

Głos zabrał Radny Jan Krzysztof Binaś, który oznajmił, że zabiera głos w imieniu 

mieszkańców ulicy Pińczowskiej. Poinformował, że mieszkańcy tej ulicy  

w piśmie z dnia 17 listopada zwrócili się z prośbą do Burmistrza Ciechanowca  

o zorganizowanie spotkania z dyrekcją PSG oraz pomoc w kwestii budowy instalacji  

i przyłączenia do sieci gazowej. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że odpowiedzi na to 

pytanie udzieli od razu. Oznajmił, że w dniu otrzymania pisma zadzwonił do 

dyrektora Mackiewicza z prośbą o zorganizowanie spotkania. Dyrektor PSG 

opowiedział, że oddzwoni kiedy znajdzie czas na spotkanie. Burmistrz dodał, że za 

późno na takie zebranie, ponieważ kiedy była planowana sieć w mieście, to z tej ulicy 

nie było żadnych wniosków, dlatego nie została ujęta w planie. Podobna sytuacja jest 

na wielu innych ulicach. Przyłączenie będzie trudne ze względów finansowych, 

ponieważ PSG nie ma środków w budżecie na rozbudowę sieci w naszym mieście  

i innych miejscowościach. W województwie podlaskim jest 15 stacji i nie ma planów 

na budowę w żadnym innym mieście. Trwa przygotowywanie dokumentacji na 

rozbudowę sieci przy ul. 11-go Listopada, ale w tej sprawie Burmistrz wraz z Radnym 

Krzysztofem Kocem złożyli osobistą wizytę dyrektorowi PSG kilka miesięcy 

wcześniej. Jeśli chodzi o ulicę Pińczowską, to może być trudno. Na ewentualne 

spotkanie z dyrektorem zostaną zaproszeni nie tylko mieszkańcy ulicy Pińczowskiej, 

ale wszyscy mieszkańcy ulic, na których nie ma sieci. Burmistrz Eugeniusz Święcki 

oznajmił, że informacja o problemach finansowych pochodzi od Dyrektora PSG, ale 

ta sytuacja może się zmienić.  

 

Głos ponownie zabrał Radny Jan Krzysztof Binaś, który zapytał o kursy autobusowe 

oraz gdzie można znaleźć informację o rozkładzie jazdy. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki odpowiedział, że gmina Ciechanowiec 

chcąc zmniejszyć udział środków własnych za dowożenie dzieci do szkół ,złożyła 

wniosek o objęcie dopłatą  ze środków Funduszu Rozwoju Przewozów 

Autobusowych. Godziny kursów będą dostosowane do zajęć lekcyjnych. Pozostali 

pasażerowie będą mogli korzystać z przejazdów po zakupie biletu. Autobusy będą 

kursować także w wakacje oraz ferie. W tym okresie będzie możliwość zmiany 

godzin kursów. Wniosek złożono ze względów gospodarczych. Oszczędność dla 

gminy szacowana jest na ok. 200 000,00 zł. Jeśli dofinansowanie zostanie 

przyznane, to zostanie rozpisana umowa oraz rozkład jazdy, co umożliwi dojazd 
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mieszkańców gminy do miasta. W przyszłości planowane jest utworzenie połącznia 

Ciechanowiec – Czyżew do stacji kolejowej.  

 

Radny Jan Krzysztof Binaś zapytał czy będzie przywrócone połącznie autobusowe 

do Białegostoku. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że nie może odpowiedzieć 

na to pytanie. Decyzja należy do przewoźnika. Z połączenia korzystały pojedyncze 

osoby. Ze względu na nieopłacalność, kursy zostały zlikwidowane.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał, czy Radni zgłaszają 

interpelacje lub zapytania.  

Nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Skarbnik Gminy 

Jadwigę Koc o omówienie projektu uchwały. 

 
Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiany dokonywane na dzisiejszej 

sesji powodują zmniejszenie planowanego wcześniej deficytu o 2 000 000,00 zł, co 

oznacza, że planowany do zaciągnięcia w tym roku kredyt będzie mniejszy o co 

najmniej tę kwotę. Zmian w budżecie jest bardzo dużo, zarówno w zakresie 

dochodów jak i w zakresie wydatków. W związku z tym została dokonana 

szczegółowa analiza realizacji dochodów oraz wydatków i podjęto decyzję 

ograniczające wydatki. Wszystkie zmiany miały na celu ograniczenie deficytu. Jeśli 

chodzi o inne środki, to Skarbnik Gminy poinformowała, że gmina otrzymała 

339 000,00 zł z rezerwy tytułem uzupełnienie dochodów własnych gmin, w których 

liczba mieszkańców wynosi poniżej 10 tys. Dokonano zwiększenia o 50 000,00 zł z 

tytułu podatków i opłat lokalnych. Dokonano wprowadzenie środków z lokat, które 

zostaną zwrócone gminie na koniec grudnia. Dokonano porządków w planach 

finansowych z tytułu gospodarowania odpadami komunalnymi czy dystrybucji węgla.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

 

Radny Jan Krzysztof Binaś zapytał o zobowiązania wobec powiatu w kwocie 

2 000 000,00 zł. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że jest już rozliczenie z powiatu. Środki 

są planowane i zabezpieczone, ale aby móc je przekazać, potrzebny jest komplet 

dokumentów z powiatu potwierdzający realizację zadania, które już wpłynęły  

i niebawem nastąpi rozliczenie. 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr LX z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 30 listopada 2023 roku 

str.9 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski podziękował Skarbnik Gminy 

Jadwidze Koc za omówienie projektu uchwały i poprosił przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii. Zaznaczył, że Komisje pozytywnie zaopiniowały wszystkie 
projekty uchwał będące przedmiotem obrad, w związku z tym poprosił 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do wszystkich 
projektów uchwał. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 
 
Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie gminy na 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 453/LX/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Ciechanowiec na lata 2023 – 2038. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Skarbnik Gminy 

Jadwigę Koc o omówienie projektu uchwały. 
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Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiana WPF jest konsekwencją 

zmian w budżecie, ponieważ radykalnie zmienił się wynik budżetu z uwagi na 

zmniejszenie deficytu. W tej sprawie zmiany dokonać może tylko Rada, stąd 

przedłożony projekt. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał, czy są pytania do 
projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Ciechanowiec na lata 2023 – 2038. 

 

Głosowano w sprawie:  
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2023 – 

2038. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 454LX/23 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Ciechanowiec na lata 2023 – 2038 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku dotacji na prace 

konserwatorskie i restauratorskie w zabytkowym Kościele pw. Trójcy 

Przenajświętszej w Ciechanowcu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Skarbnik Gminy 

Jadwigę Koc o omówienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że gmina ubiegała się o środki na 

prace konserwatorskie zabytków położonych na terenie naszej gminy i takie środki 

uzyskała, z przeznaczeniem na prace w koście pw. Trójcy Przenajświętszej w 

Ciechanowcu. Jest to kwota 1 353 000,00 zł. Środki własne gminy stanowić będą 
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kwotę 28 000,00 zł. Zadanie realizowane będzie w roku 2024, ale aby móc zacząć 

procedurę podpisania umowy z parafią i umożliwić parafii podjęcie odpowiednich 

kroków zmierzających do tych prac, już teraz należy podjąć uchwałę w sprawie 

wydzielenia w 2024 dotacji na prace konserwatorskie w kwocie 1 381 000,00 zł czyli 

środki budżetu państwa i środki budżetu gminy. Odpowiednie środki zostały zapisane 

w projekcie budżetu na 2024 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski podziękował Skarbnik Gminy 

Jadwidze Koc za omówienie i zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku dotacji na prace konserwatorskie i 

restauratorskie w zabytkowym Kościele pw. Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu. 

 

Głosowano w sprawie:  
udzielenia w 2024 roku dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie  

w zabytkowym Kościele pw. Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 455/LX/23 w udzielenia w 2024 roku dotacji na prace konserwatorskie  

i restauratorskie w zabytkowym Kościele pw. Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 4 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów 

wymiaru podatku rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Skarbnik Gminy 

Jadwigę Koc o omówienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że propozycją Burmistrza 

Ciechanowca jest pozostawienie stawki podatku rolnego i wszystkich pozostałych 
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podatków na poziomie roku 2023, chyba, że Radni będą mieli inne propozycje. 

Uchwała została przedłożona, ponieważ w przypadku tego podatku trzeba 

każdorazowo podejmować uchwałę. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski podziękował Skarbnik Gminy 

Jadwidze Koc i zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru 

podatku rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie:  
obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na terenie 

Gminy Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska,  

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski w imieniu rolników 
podziękował Burmistrzowi Ciechanowca Eugeniuszowi Święckiemu za 
pozostawienie wymiaru podatku rolnego na poziomie roku poprzedniego.  
 
Uchwała Nr 456/LX/23 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów 
wymiaru podatku rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 5 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Sekretarz Gminy 

Annę Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt uchwały 

dotyczy uchwalenia regulaminu, który określa szczegółowe zasady utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Ciechanowiec. Został przygotowany w związku 
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z nowelizacją ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz ustawy 

prawo wodne, zgodnie z którą wprowadzono obowiązek w zakresie kontroli 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i osadników przydomowych oczyszczalni 

ścieków wraz z transportem nieczystości ciekłych przez okazanie umowy dotyczącej 

tej usługi. W związku ze zmianą przepisów zachodzi potrzeba wprowadzenia nowego 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Ciechanowiec.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski podziękował Sekretarz 

Gminy Annie Czapkowskiej i zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Głos zabrała Radna Agata Koc, która poprosiła Burmistrza Eugeniusza Święckiego  

o poinformowanie na kim spoczywa obowiązek sprzątania dróg na wsi. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że wróci do tematu  

w sprawach różnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie:  
przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 457/LX/23 w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr LX z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 30 listopada 2023 roku 

str.14 

 

Ad pkt 6 ppkt 6 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie 

umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, 

stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Sekretarz Gminy 

Annę Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt uchwały dotyczy 

wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy, w formie bezprzetargowej, 

części działki o powierzchni 20 m2 położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza 

na okres 5 lat dotychczasowemu dzierżawcy, z przeznaczeniem pod garaż. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski podziękował Sekretarz 

Gminy Annie Czapkowskiej za omówienie projektu uchwały i zapytał, czy są pytania 

do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy 

dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, 

stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie:  
wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy części działki, 

położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej własność Gminy 

Ciechanowiec. 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 

Uchwała Nr 458/LIX/23 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie 

umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, 

stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Ad pkt 6 ppkt 7 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w postaci 

świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego za zakup posiłku lub żywności. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Sekretarz Gminy 

Annę Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że przedłożony projekt uchwały 

dotyczy podwyższenia kryterium dochodowego do 200%, uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w postaci świadczenia 

pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności. Podwyższa 

się ustawowe kryterium z uwagi na to, aby poszerzyć liczbę osób mogących 

skorzystać z rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu”. Chodzi o dożywianie 

dzieci w szkole.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski podziękował Sekretarz 

Gminy Annie Czapkowskiej i zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w postaci świadczenia 

pieniężnego w formie zasiłku celowego za zakup posiłku lub żywności. 

 
Głosowano w sprawie:  
podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 

pomocy w zakresie dożywiania w postaci świadczenia pieniężnego w formie zasiłku 

celowego za zakup posiłku lub żywności, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 459/LX/23 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w postaci 
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świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego za zakup posiłku lub żywności 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 8 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Sekretarz Gminy 

Annę Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt uchwały przewiduje 

odstąpienie od żądania zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku 

oraz świadczenia rzeczowego w postaci bonów żywnościowych, jeżeli dochód osoby 

samotnie gospodarującej, dochód osoby w rodzinie lub  dochód rodziny nie 

przekracza wysokości 200% kryterium dochodowego, określonego w ustawie o 

pomocy społecznej.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski podziękował Sekretarz 

Gminy Annie Czapkowskiej za omówienie i zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 

w formie posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. 

 

Głosowano w sprawie:  
określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku oraz 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
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Uchwała Nr 460/LIX/23 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 9 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2024 – 2028. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Sekretarz Gminy 

Annę Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że 23 sierpnia 2023 roku została 

podjęta uchwała Rady Ministrów w sprawie ustanowienie wieloletniego rządowego 

programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024- 2028, która wejdzie w życie  

z dniem 1 stycznia 2024 roku dlatego zachodzi konieczność dostosowania programu 

gminnego do nowego stanu prawnego. W przedstawionym projekcie uchwały, 

program przewiduje, w sytuacjach szczególnie uzasadnionych, udzielenie pomocy  

w formie posiłku dzieciom i młodzieży bez konieczności przeprowadzania wywiadu 

środowiskowego i bez konieczności wydawania decyzji administracyjnej. Warunkiem 

udzielenia takiej pomocy i finansowania jej przez OPS w Ciechanowcu jest przyjęcie 

przez gminę odpowiedniego programu osłonowego, na podstawie ustawy o pomocy 

społecznej.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski podziękował Sekretarz 

Gminy Annie Czapkowskiej i zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028. 

 
Głosowano w sprawie:  
ustanowienia wieloletniego gminnego programu osłonowego w zakresie dożywiania 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 461/LX/23 w ustanowienia wieloletniego gminnego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 10 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji w Białymstoku informacji o kandydatach na ławników do sądów 

powszechnych, zgłoszonych na kadencję 2024 – 2027. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Sekretarz Gminy 

Annę Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że zgodnie z ustawą Prawo  

o ustroju sądów powszechnych Rada Gminy zobowiązana jest do zasięgnięcia od 

Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników. 

Informacje o kandydacie na ławnika uzyskuje się i sporządza na zasadach 

określonych dla informacji o kandydacie do objęcia stanowiska sędziowskiego. 

Kolejnym krokiem procedury wyboru ławników jest przesłanie, łącznie z uchwałą, 

danych osobowych kandydatów na ławników na kadencję 2024 – 2027. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski podziękował Sekretarz 

Gminy Annie Czapkowskiej i zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji  
w Białymstoku informacji o kandydatach na ławników do sądów powszechnych, 
zgłoszonych na kadencję 2024 – 2027. 
 

Głosowano w sprawie:  
zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Białymstoku informacji  
o kandydatach na ławników do sądów powszechnych, zgłoszonych na kadencję 
2024 – 2027. 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośne.  
 
Uchwała Nr 462/LX/23 w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 
Policji w Białymstoku informacji o kandydatach na ławników do sądów 
powszechnych, zgłoszonych na kadencję 2024 – 2027 stanowi załącznik nr 13  
do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 11 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2024 

roku Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Sekretarz Gminy 

Annę Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że ustawa o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie zobowiązuje organy stanowiące jednostek 

samorządu terytorialnego do uchwalania corocznie, do 30 listopada roku 

poprzedzającego, program współpracy. Niniejszy projekt uchwały dotyczy 

uchwalenia programu, który zawiera m.in. cele, zasady i zakres współpracy gminy 

Ciechanowiec z organizacjami prowadzącymi działalność pożytku publicznego oraz 

wskazuje wysokość środków finansowych, przeznaczonych na realizację tego 

programu. Zadania priorytetowe, ujęte w programie zostały opracowane na 

podstawie wymiany informacji między podmiotami programu odnośnie planów ich 

działań oraz na podstawie konsultacji przeprowadzonych w terminie 3 – 17 listopada.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski podziękował Sekretarz 

Gminy Annie Czapkowskiej i zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2024 roku Gminy 

Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 

3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie”. 

 

Głosowano w sprawie:  
uchwalenia „Programu Współpracy w 2024 roku Gminy Ciechanowiec  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie”. 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośne.  
 
Uchwała Nr 463/LX/23 w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2024 roku 

Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie” stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: Dochody 

gminy z tytułu podatków i opłat lokalnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Burmistrza 

Ciechanowca Eugeniusz Święckiego o przedstawienie informacji. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że planowane dochody od 

osób fizycznych wynoszą 2 866 000,00 zł, wykonanie, na dzień 31 października, 

wynosi 2 491 935,35 zł. Jeśli chodzi o osoby prawne, plan wynosi 2 473 000,00 zł, 

wykonanie na koniec października wynosi 2 180 801,81 zł. Dochody z tytułu 

gospodarowania odpadami komunalnymi: plan - 1 505 000,00, wykonanie – 

1 111 804,98. Stwierdził, że gmina dokłada bardzo dużo do odbioru odpadów 

komunalnych. Aby wykonać plan, należałoby podnieść opłaty za gospodarowanie 

odpadami o 100%. Jest wiele osób, które unikają opłat. W 2024 roku planowane są 

solidne kontrole. Burmistrz odniósł się do prośby radnej Agaty Koc i poinformował,  

że sprzątanie dróg leży w obowiązku zarządcy drogi. Jeśli chodzi o drogi na wsiach, 

gdzie asfalt jest często zabrudzony z powodu wykonywania prac rolniczych to, 

zdaniem Burmistrza, dobrą praktyką jest sprzątanie po sobie. Gmina sprząta kiedy 

wydarzy się wypadek drogowy, ale na co dzień, w każdej miejscowości gospodarze 

powinni zadbać o wygląd drogi, w obrębie swojej posesji. Podobnie przy wyjeździe  

z pola, kiedy na kołach jest duża ilość błota, należałoby je uprzątnąć. Jeśli chodzi o 

chodniki, to jest zasada, że każdy sprząta przy swojej posesji, zarówno osoby 

fizyczne jak i prawne. Burmistrz podkreślił, że w gminie nie podniesiono podatków. 

Dodał, że wszystkie gminy w sąsiedztwie Ciechanowca nie podejmowały uchwały  

w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego, 

który wynosi o 30 zł więcej od ha przeliczeniowego. Stwierdził, że w tej chwili jest 

wiele źródeł pozyskiwania środków finansowych bez konieczności obarczania 

mieszkańców wyższymi podatkami, ale w zamian oczekuje wsparcia, chociażby w 

postaci pomocy w utrzymaniu porządku. 
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Głos zabrał Radny Krzysztof Binaś, który zapytał o opuszczone posesje na terenie 

Ciechanowca, na których nikt nie sprząta.  

 

Burmistrz Eugeniusz Święcki odpowiedział, że każdy sam sprząta posesję. Gmina 

nie ma prawa wejść na prywatną posesję. Może jedynie wysłać pismo z prośbą  

o uprzątnięcie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski podziękował za przedłożenie 

informacji dotyczącej dochodów gminy z tytułu podatków i opłat lokalnych. 

 

Dochody gminy z tytułu podatków i opłat lokalnych stanowią załącznik nr 15 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 8 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: Podatki  

i opłaty lokalne na 2024 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Burmistrza 

Ciechanowca o omówienie. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że nie ma zmian, stawki 

pozostają na poziomie roku poprzedniego i nie ma konieczności podejmowania 

nowych uchwał, chyba, że Radni mają inne propozycje.   

 

Podatki i opłaty lokalne na 2024 rok stanowią załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad pkt 9 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: Informacja  

o stanie realizacji inwestycji zaplanowanych na 2023 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Burmistrza 

Ciechanowca o przedstawienie informacji. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że jest 21 głównych 

inwestycji i przedstawiają się następująco: 

- Przebudowa i Rozbudowa Stacji uzdatniania wody w Radziszewie Sieńczuch wraz 

z montażem niezbędnych urządzeń – zakończona, 

- Budowa drogi gminnej we wsi Bujenka tzw. Sówka – zakończona, 

- Budowa drogi gminnej Przybyszyn – Malec – zakończona, 

- Budowa drogi gminnej na odcinku Pobikry – Radziszewo-Króle – w trakcie 

realizacji. Burmistrz poinformował, że zostało sporo do zrobienia, ale wykonawca 

twierdzi, że skończy do końca roku. Może wystąpić z pismem o przedłużenie z uwagi 

na warunki atmosferyczne, 

- Przebudowa drogi wraz z mostem w miejscowości Radziszewo-Króle – w trakcie 

realizacji, 
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- Przebudowa bocznego odcinka ulicy Kościuszki – w trakcie realizacji, 

- Poprawa bezpieczeństwa pieszych na terenie miasta Ciechanowiec – w trakcie 

realizacji, 

- wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej (ul. Świerkowa-Sosnowa, ul. 

Wińska 2 odcinki, ul. Mickiewicza do tartaku, we wsi Ciechanowczyk, we wsi 

Kozarze, Ciechanowiec-Tymianki Adamy, Koce Piskuły-Koce Schby, Dąbczyn) – w 

trakcie realizacji, 

- Przebudowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych na odcinku Kobusy – Łempice – 

zakończono, 

- Wykonanie dokumentacji Budynku Centrum Turystycznego we wsi Malec – w 

trakcie realizacji, 

- Budowa wielorodzinnego budynku mieszkalnego w Ciechanowcu (dokumentacja) – 

w trakcie realizacji, 

- Rewitalizacja małej skali na terenie miasta Ciechanowiec – zakończono, 

- Zakup gruntów niezbędnych do realizacji robót inwestycyjnych – grunty są 

wykupowane na bieżąco przy realizacji inwestycji, 

- Zakup sprzętu komputerowego i oprogramowania do Urzędu Miejskiego w 

Ciechanowcu – zakończono, 

- Rozbudowa i remont remizy OSP w Ciechanowcu – zakończono, 

- Budowa garażu przy jednostce OSP w Bujence – zakończono. Burmistrz nadmienił, 

że jest to ogromna zasługa strażaków z Bujenki, którzy sami budowali garaż. Dodał, 

że jest im bardzo wdzięczny, ale na podziękowania jeszcze przyjdzie czas. 

- Przystosowanie budynku Szkoły Podstawowej w Łempicach dla potrzeb osób 

niepełnosprawnych – zakończono, 

- Remont budynku Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu i Szkoły Podstawowej w 

Łempicach – zakończono, 

- Uruchomienie i pierwsze wyposażenie Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego w 

Kocach-Schabach – zakończono, 

- Wymiana oświetlenia ulicznego na energooszczędne typu LED na terenie sołectw – 

wniosek czeka na decyzję. Inwestycja zostanie wykonana bez względu na to, czy 

gmina otrzyma środki. 

- Dotacja majątkowa na zakup inwestycyjny dla Policji – zakończono. 

Burmistrz poinformował, że ze wszystkich zaplanowanych na 2023 rok inwestycji nie 

uda się wykonać jedynie wymiany oświetlenia, co jest bardzo dobrym wynikiem. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski podziękował za 

przedstawienie informacji. 

 

Informacja o stanie realizacji inwestycji zaplanowanych na 2023 rok stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt 10 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: Odpowiedzi  

na interpelacje i zapytania radnych. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski stwierdził, że odpowiedzi na 
wszystkie zapytania zostały już udzielone przez Burmistrza Eugeniusza Święckiego.  
 
Ad pkt 11 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski otworzył punkt: Sprawy 

różne.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał, czy ktoś z Radnych 
chce zabrać głos. 
 
Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który poinformował, że na ostatniej sesji 
wnioskował o zmianę harmonogramu odbioru śmieci z ulicy Sienkiewicza, ale śmieci 
nadal odbierane są w czwartek, co utrudnia ruch. Radny poinformował także, że 
pomimo niesprzyjających warunków atmosferycznych, prawdopodobnie tylko ulica 
Mickiewicza i Łomżyńska zostały posypane piachem, natomiast ulicą Sienkiewicza 
nie przejechała piaskarka i było na niej bardzo ślisko.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski powitał przybyłego na 
posiedzenie Rady Miejskiej Radnego Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzego 
Leszczyńskiego. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał czy ktoś chce zabrać 
głos. 
 
Głos zabrał Radny Jan Krzysztof Binaś, który poinformował, że samorząd 
województwa podlaskiego przymierza się do budowy ścieżki rowerowej na trasie 
Nowodwory – Ciechanowiec i zaproponował, aby w ramach współpracy  
z samorządem województwa udzielić wsparcia na realizację tej inwestycji w postaci 
udzielenia symbolicznej dotacji w kwocie 20 000,00 zł wkładu własnego. Dodał, że 
na posiedzeniu komisji budżetowej postawi wniosek o przekazanie środków na ten 
cel.   
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał czy ktoś chce zabrać 
głos. 
 
Głos zabrał Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzy Leszczyński, który na 
wstępie podziękował za udział w wyborach do Sejmu i Senatu RP oraz za oddane 
głosy. Stwierdził, że były to bardzo ważne wybory i wyraził nadzieję, że rząd będzie 
przyjazdy dla samorządów oraz, że zakończy się podział społeczeństwa i wojna 
polsko – polska. Poinformował, że wystąpił z interpelacją do zarządu województwa 
podlaskiego o utworzenie ścieżki rowerowej z Ciechanowca do Nowodwór. Kwestia 
ta była wielokrotnie poruszana. Stwierdził, że należy poruszyć ten temat, zwłaszcza 
w kontekście budowy obwodnicy, która przewiduje ścieżkę rowerową i dobrze byłoby 
wykonać obie inwestycje jednocześnie. Dodał, że wstępnie uzyskał zgodę Marszałka 
na budowę ścieżki w przyszłości, który jednocześnie zasugerował, aby skorzystać ze 
środków zewnętrznych, ale mile widziane będzie wsparcie samorządu lokalnego,  
w ramach współpracy. Stwierdził, że samorządy zwykle partycypują w kosztach 
wspólnych inwestycji. Radny Jerzy Leszczyński poinformował, że zwrócił się w tej 
sprawie z pismem do Burmistrza Ciechanowca i otrzymał odpowiedź odmowną,  
w której odniesiono się także do jego działań w tym zakresie. Dodał, że nie zgadza 
się z tym, co zostało napisane w piśmie, w którym Burmistrz informuje, że ścieżka 
miała być wykonana dawno, kiedy przeprowadzono remont pierwszego odcinka drogi 
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wojewódzkiej w stronę Nura lub przy okazji remontu drogi do Nowodwór. Zaznaczył, 
że był to remont, a budowa ścieżki wymaga projektu. Jest to oddzielna inwestycja. 
Poinformował, że wielokrotnie rozmawiał w tej sprawie z dyrektorem Podlaskiego 
Zarządu Dróg. W tej chwili jest taka możliwość. Wstępnie projekt ścieżki pieszo – 
rowerowej z Ciechanowca do Nowodwór został wprowadzony do projektu budżetu 
województwa podlaskiego w kwocie 500 000,00 zł. Wyraził nadzieję, że ścieżka 
powstanie i dodał, że jego działania w zakresie współpracy z samorządem gminy 
Ciechanowiec wyglądają jakby starał się pomagać w granicach możliwości. Należy 
wziąć pod uwagę, że jest Radnym sejmiku województwa podlaskiego. Nie zarządza, 
ale stara się wykorzystać wszystkie możliwości, na ile jest to możliwe. Następnie 
poruszył kwestię obwodnicy Ciechanowca i poinformował, że przy okazji ostatniego 
posiedzenia sejmiku rozmawiał z dyrektorem dróg wojewódzkich. W tej chwili 
ogłoszony jest przetarg, ma nadzieję, że wpłyną oferty, które będą mieścić się w 
granicach kwoty przeznaczonej na tę inwestycję. Należy mieć świadomość, że będą 
dodatkowe koszty ze względu na gazociąg, który koliduje w dwóch miejscach. 
Poinformował, że jeśli chodzi o utrzymanie dróg wojewódzkich, to sugestię dotyczącą 
ulicy Sienkiewicza, zgłosi to na bieżąco i stwierdził, że trzeba zwrócić uwagę na 
kwestię utrzymania dróg w mieście. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał czy ktoś chce zabrać 
głos. 
 
Głos zabrał mieszkaniec Ciechanowca Józef Daszkowski, który odniósł się do dotacji 
otrzymanej od konserwatora zabytków dla miasta Ciechanowiec i stwierdził, że na 
terenie miasta nie ma żadnego zabytku. Poinformował, że ostatni zabytek – 
kilkusetletnia droga, została zdewastowana wraz z terenem wokół niej zasadzeniami 
sosną hiszpańską karłowatą. Stwierdził, że wpłynęły tam potężne pieniądze. Dodał, 
że gmina nie ma możliwości utrzymania takiego obiektu kiedy skończą się dotacje 
unijne. Kiedy podniesie się poziom wody, cały teren zostanie zalany wraz z boiskiem. 
Struktura obsadzenia trawą została zniszczona, betonowe opaski stadionu zostały 
zdewastowane. Następnie przekazał radnym do wglądu zdjęcia. Stwierdził, że 80% 
wykonanych prac było niepotrzebnych.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że każda wypowiedź powinna 
być zakończona jakimś wnioskiem następnie zapytał czy ktoś chce zabrać głos. 
Głosu nie zabrano. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski poprosił Burmistrza 
Ciechanowca Eugeniusza Święckiego o zabranie głosu. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w odpowiedzi na zadane pytania 
poinformował, że od 15 grudnia nastąpi zmiana w harmonogramie odbioru śmieci  
z ulicy Sienkiewicza. Ulice Mickiewicza i Sienkiewicza, są to drogi wojewódzkie. 
Następnie odniósł się do tematu ścieżki rowerowej zwracając się do Radnego 
Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzego Leszczyńskiego i poinformował,  
że gdyby był Marszałkiem Województwa Podlaskiego, ta ścieżka byłaby już zrobiona. 
Dodał, że nie rozumie prośby o wsparcie finansowe, bo to nie jest duża inwestycja 
dla województwa. Stwierdził, iż to Radny Sejmiku Województwa powinien pomóc 
zorganizować fundusze, nie oczekiwać, że Gmina, która ma bardzo mało dochodów, 
wyłoży środki. Było wiele możliwości pomocy dla województwa podlaskiego,  
ale zabrakło skuteczności. Gmina otrzymała bardzo dużą pomoc od wojewody  
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i niektórych radnych sejmiku, niekoniecznie z Ciechanowca. Stwierdził, że remont 
drogi do Nowodwór był bardzo dobrym czasem na zrobienie tej ścieżki oraz że jego 
zdaniem ta ścieżka jest potrzebna. W kolejnych słowach zwrócił się do pana Józefa 
Daszkowskiego i poinformował, że nie pamięta aby kiedykolwiek stadion był zalany, 
wody gruntowe opadają, a utrzymanie jest problemem burmistrza. Dokumentacja 
została wykonana tak, aby spełniać wszystkie standardy. Oświadczył, że na 
początku kadencji przyszła cała grupa ludzi z prośbą o remont stadionu. Były czasy 
na budowę stadionu po niższych kosztach i tę inwestycję należało wykonać ją już 
dawno. Dodatkowo były konkursy oraz środki na turystykę. Konsultacje oraz projekt 
były podane do publicznej wiadomości na stronie internetowej, można było wówczas 
zgłaszać zastrzeżenia.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał czy ktoś chce zabrać 
głos. 
 
Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który poinformował, że zgodę na budowę stadionu 
wyraziła również Rada Miejska. Prawdą jest, że stadion był zalany w 1958 roku wraz 
z całym ośrodkiem. Gdyby tak podchodzić do sprawy, to wiele inwestycji w całym 
kraju nie zostałoby zrealizowanych. Dodał, że jest dumny, że po tej Radzie zostanie 
stadion, wieża widokowa i inne inwestycje. Mieszkańcy Ciechanowca nie doceniają, 
tego co zostało zrobione, ale przyjezdni chwalą. Stwierdził, że życzyłby sobie, aby 
każda Rada pozostawiła po sobie tyle, co kadencja tej Rady.  
 
Pan Józef Daszkowski poruszył temat wysokości wieży widokowej oraz pieniędzy 
wydanych na jej budowę. Poinformował, że jeździł do Białegostoku, gdzie odbył 
rozmowę z konserwatorem zabytków oraz Wodami Polskimi. 
 
Burmistrz Ciechanowca poinformował, że Białystok nie obsługuje Ciechanowca, tylko 
Łomża. Dodał, że konserwator nie pozwolił wybudować wyższej wieży. Konkurs 
skierowany był na konkretny cel, nie można było wydać pieniędzy z tego programu 
na budowę dróg. Podczas trwania tej kadencji zrobiono o wiele więcej, niż zakładano 
na początku. Zbliżają się wybory, zobaczymy czy będą takie środki, jakie były 
dotychczas.  
 
Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który stwierdził, że w Ciechanowcu jest około 1300 
uczniów i zapytał czy w ramach współpracy z powiatem i starostą nie dałoby się 
stworzyć gabinetu stomatologicznego. W rozmowach z rodzicami i uczniami ten 
temat się przewija.  
 
Burmistrz Ciechanowca poinformował, że 15 grudnia w Urzędzie Marszałkowskim 
rusza konkurs na Centra Usług Społecznych. Dodał, że chciałby zbudować w 
Ciechanowcu Centrum Usług Społecznych, w którym będą gabinety. Wtedy będzie 
możliwość zakontraktowania usług stomatologicznych. Trudno jest znaleźć 
stomatologa na etacie do szkoły. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski zapytał czy ktoś chce zabrać 
głos. 
Głosu nie zabrano. 
 
Na zakończenie Burmistrz Ciechanowca pogratulował Sołtysowi wsi Koce-Basie 
Andrzejowi Wojtkowskiemu zajęcia pierwszego miejsca w ogólnopolskim plebiscycie 
”Mistrzowie Agro 2023” w kategorii Sołectwo Roku 2023. 
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Głos zabrał sołtys Andrzej Wojtkowski, który poinformował, że konkurs był 
prowadzony przez Kurier Poranny i Gazetę Współczesną. Głosowanie było sms-owe. 
Sołectwo wygrało w województwie podlaskim, z tego tytułu zostało zaproszone na 
Zamek Królewski w Warszawie po odbiór statuetki. Wytypowanych do wyróżnienia 
było 16 sołectw z całej Polski. Dodał, że było bardzo miło usłyszeć na Zamku 
Królewskim nazwę miejscowości Koce-Basie. 
 
Burmistrz Ciechanowca jeszcze raz pogratulował wyróżnienia oraz złożył życzenia  
z okazji przypadających na dzisiejszy dzień imienin.  
 
Ad pkt 12 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski podziękował za udział w sesji  

i zamknął obrady LX Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które 

jest przechowywane. 

 

 

 

   Protokołowała:              Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

 

 

Karolina Kozłowska      Antoni Malinowski  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


